
 

 

Vedbæk Sogns Menighedsråd 

 

Referat af menighedsrådsmøde 

tirsdag den 19. marts 2024 kl.15.00 

 i Vedbæk Sognegård 

 

 

 

Medlemmer indkaldt:  Fraværende:  Underskrift: 

 

Anne Andersen (AA)   
  

  

Anny Holm (AH)   

 

Bente Guldsborg (BG)   

 

Einar Bolt (EB) 

 
  

Lillian Lindgreen (LL)   

 

Lise Foged (LF) 

 

  

Preben Bille Brahe (PBB) 

 
Med afbud  

Susanne Pedersen-Bjergaard (SPB) 
 

  

Thomas Philbert Nielsen (TPN)   

 

Vivian Ree (VR) Med afbud  

 

Rune Reimer Christensen (RRC)  

 

 

 

Ingrid Halkjær-Lassen (IHL) Med afbud  

 

Kirstine Ida Brink (KIB) 

 
  

Medarbejderrepræsentant 
Lise Hanskov (LH) 

  

 



 

  

 

Ordstyrer: Einar Bolt 

Referent: Greta Vidalis 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

1 Godkendelse af referat af mødet 
d. 30. januar 2024 

Godkendt med tilføjelse til pkt. 12j: kirketjeneren foretager 
optælling ”og registrering” 

2 Godkendelse af dagsorden Godkendt 

3 Godkendelse af Årsregnskab 2023  
Stempel:  
Vedbæk Sogns Menighedsråd  
CVR-nr. 22375016, Årsregnskab 
2023,  
Afleveret d. 19.03.24 kl. 15.19 

Bilag: Årsregnskab 2023 & Bud-
get, formål pr. 31.12.2023  

Lillian Lindgreen gennemgik årsregnskabet 

Årsregnskabet blev godkendt 

4 Lyd og billedoptagelse i kirken 

Udvalget består af: Ingrid Halkjær-
Lassen, Kirstine Ida Brink, Anne 
Andersen, Anny Holm og Susanne 
Pedersen-Bjergaard med Susanne 
som tovholder. 

Der er blevet trykt nogle foldere vedr. lyd og billedoptagel-
se i kirken. 

Udvalget har ikke kompetence til endeligt at beslutte tryk-
ning af folder, før menighedsrådet havde godkendt den. 

Folderen bliver fremlagt på næste møde. 

5 Eventuel ombygning i Sognegår-

den 
Einar Bolt orienterer: plan fra arkitektfirmaet Nexus blev 
fremvist. Vi beder arkitektfirmaet udarbejde et overslag 
samt indretningsforslag, der bliver forelagt på næste råds-
møde til endelig beslutning. 

6 Status på fonde og deres fundats 

Anne Andersen orienterer 

Anne Andersen: Det ældste legat er fra 1902. Man skelner 
mellem fonde på mere eller mindre end 1 mio. Ved ophæ-
velse skal man søge Civilstyrelsen med begrundet opsigel-
se samt oplysning om, hvad man ønsker at bruge pengene 
til. 

Punktet tages op på næste møde. 

7 Ansættelse af fast hverdagssan-

ger (budgetrevision) 
Vore nuværende søndagssangere er alene ansat til tjeneste 
på søn- og helligdage. I hverdagen benytter vi derfor andre 
og skiftende sangere kaldet hverdagssangere.                   
For at lette arbejdet med at bemande i hverdagen foreslås, 
at vi konverterer den ene hverdagsstilling til en fastansæt-
telse af Anne-Sofie, vores altsanger, som sanger i hverda-
gen og søn- og helligdage.                                                     
I dag koster hverdagssangerne kr. 124.000,- om året. Anne-
Sofies løn inkl. pension vil blive på 111.289,10. Hertil 



 

  

kommer udgift i forbindelse med ferie, som beløber sig kr. 
69.185,88                                                                                      
Det betyder, at vi kommer til at mangle 57.474,98 for at 
ansætte Anne-Sofie som hverdagssanger.                                               
Der kræver en budgetrevision, og dertil foreslås følgende 
omdisponering: 1,5 % af bygningsbudget = kr. 34.702, 1 % 
af aktivitetsbudgettet: = kr. 23.135 og 1 % af budgettet for 
præstebolig/funktionærbolig = kr. 707 -  i alt kr. 57.837      

Fastansættelse af en kirkesanger skal revurdere, når Anne-
Sofie Pilmark opsiger sin stilling. 

Det blev godkendt at omdisponere kr. 57.837 og fastansæt-
te Anne-Sofie Pilmark          

 

8 Arbejdsmiljø 

1) Status 

 

 

 

2) Kommende opgaver 

3) Valg af ledelsesrepræsen-

tant til AMU 

Thomas Philbert Nielsen: 

1) Helle Lygum Espersen er blevet valgt til arbejdsmiljø-
repræsentant. Arbejdsmiljøorganisationen startede i 
2021 i samarbejde med en konsulent fra Miljøhuset.               

Bilag blev udleveret på mødet.  

 

APV skal udsendes enten i foråret eller til efteråret. 

 

Thomas Philbert Nielsen blev valgt                                                  

9 Årsmødet 2024 
Fredag d. 31. maj kl. 15 til søndag d. 2. juni 2024 kl. 11.45 

På Hotel Nyborg Strand. 

Mødets emner vil være: 

Skævvridning af folkekirkens økonomi 

Fremtidssikring af menighedsrådene 

Modeller for folkekirkens styrelse 

Den lokale gudstjenestes liturgi 

Styrkelse af Landsforeningens relationer til provstiudval-
gene  

Tilmelding fra 3. april 2024 

Susanne Pedersen-Bjergaard og Anny Holm deltager i års-
mødet 

10 Meddelelser og orientering 

Meddelelser:  

a. Formand 

1)Nyt tag på kirken 

 

Einar Bolt: 

1) Nyt tag på kirken 

Tilbud: Vi mødes d. 5. april kl. 11.00 for at åbne de ind-
komne tilbud.     

Forsikringer: Vi er selvforsikret gennem provstiet, med 
hensyn til brand, storm og hærværk. 



 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2) Budgetsamråd i Provstiet 20.03 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3) Orientering fra provstikonventet 

20.02 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4)Orientering fra formandsmødet 

 

 

I flg. Provstiet burde det være tilstrækkeligt. 

Byggeperioden: Vil strække sig fra 1-8 til 1-12-2024 

Naboerne: I bygningsudvalget er der enighed om at bør 
lave en skrivelse med naboorientering. 

Bebber uddeler gerne en af MR udarbejdet skrivelse. 

Orglet: Er placeret i tårnet, som ikke indgår i det rum, der 
skal have nyt tag.  

Der arbejdes således kun udenfor det rum, hvor orglet er 
placeret. Arkitekten er rolig. 

 

2) Budgetsamråd 20. marts 

Det handler mest af alt om anlægsaktiver. 

Som det fremgår af vedlagte bilag, så kan vi blive bedre til 
at lade Provstiet betale vore anlægsaktiver. 

Andre kirker i provstiet har blandt andet fået midler til:  

Nyt køkken, nye ovenlysvinduer, fliser i kælder, renove-
ring af kirkerum, renovering af orgel, gulvlægning, opdate-
ring af lydsystem, brolægning, afrensning af alger, lade-
standere, og gavlrenovering. 

Hertil desuden nyt tag og nyt konfirmandhus. 

 

3) Orientering fra Provstikonventet 20.02 

Biskoppen havde indkaldt til: 

Udvidet provstikonvent tirsdag d. 20. februar 2024 kl. 
16-18, i Bistrup kirke,  

til en drøftelse af Stiftsrådets fokusområder: 

DÅB 

NYE INDBYGGERE (migranter, nye boligområder) 

MOBILE MENIGHEDER (uddannelsessteder, hospita-
ler, sommerhusområder)  

SÆRLIGE GRUPPER (unge voksne, ældre)  

Efter biskoppens oplæg, var der tid til samtaler om, hvilke 
fokusområder der er særligt relevante for de enkelte sogne. 
Hvordan vi kan arbejde med fokusområderne, og hvordan 
kan Stiftet understøtte det lokale arbejde.                          
Det udvidede provstikonvent var tjenstligt for provstiets 
præster.                                                                            
Desuden var der inviteret to folkevalgte repræsentanter fra 
hvert af provstiets sogne.                                                    
Fra Vedbæk deltog formanden og næstformanden 

 

4) Orientering fra formandsmødet 

I formandens fravær deltog næstformanden 



 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

b. Kontaktperson  

 

c. Kasserer 

d. Kirkeværge 

 

 

e. Præster 

f. Andre 

Orientering:  

g. Bygningsudvalg  

h. Udsmykningsudvalg  

i. Skoletjenesten 

 

j. Aktivitetsudvalg 

Bilag: Referat af møde den 28. 
februar 2024 & opdatering vedr. 
kulturnatten 2024 

k. Udstillingsrepræsentant 

Punkterne på mødet var: 

Valg til menighedsrådet 2024 

Embedsbolig; Fraflytning/istandsættelse.  

Churchdesk / DKM. 2 forskellige kalendersystemer som 
bruges i kirkerne. 

Lillian Lindgreen og Anny Holm forlod mødet 

Vedr. synet den 21. marts, vi mødes i kirken kl. 11.30 

 

Thomas Philbert Nielsen: Den 20. Februar blev det årlige 
medarbejdermøde afholdt 

 

Intet 

Der er kommet handicapskilte op ved kirken, som er usæd-
vanligt grimme. Der er nogle pænere skilte ved apoteket på 
Nærum Torv. Der er indkøbt rammer og fotos til korværel-
set. 

 

Intet 

Intet 

 

Intet 

 

Intet 

Bente Guldsborg: Det sidste nyhedsbrev er rundsendt. Det 
årlige repræsentantskabsmøde er den 17. april 

 

Bente Guldsborg: Tentativt budget vedr. sognetur til Sorø 
og aktiviteter i 2024 blev udleveret.  

Events nævnt i referat af 28. februar fra mødet i aktivitets-
udvalget blev godkendt. 

Intet 

11 Spørgsmål/kommentarer fra til-
hørere 

Intet 

12 Eventuelt – punktet refereres ik-
ke 

 

 
 

Næste rådsmøde er tirsdag den 21. maj kl. 17 i sognegården 


